
Overname Van Erkelens Optiek Den Haag

Sara Mirza en Bashar Jubo namen afgelopen oktober Van Erkelens 
Optiek in Den Haag over. “We wisten altijd al dat we samen iets wilden 
opbouwen”, vertelt Bashar. “De markt versnelde onze plannen, en dit 
was een perfecte kans.” Om de overname succesvol te laten verlopen, 
schakelden ze de hulp in van Fides administratie & advies.

Begeleiding Fides zorgt 
voor een succesvolle start

Met Sara’s ruime ervaring als optometrist en Bashar’s achtergrond in 

de detailhandel en management, was een eigen onderneming al jaren 

hun wens. Toen Bashar besloot zich om te scholen tot opticien, werd 

duidelijk dat het een optiekwinkel moest worden. De ontwikke-

lingen in de markt versnelden hun plannen. “Er is veel vraag naar 

vakkundige mensen, en we voelden dat de tijd rijp was”, zegt 

Bashar. Het stel ging serieus op zoek naar een winkel en bezocht 

meerdere locaties, maar dit bleek een uitdaging. “Het moet bij je 

passen”, legt Sara uit. “Je wilt een winkel waar je je eigen stempel 

op kunt drukken, en die mogelijkheden zagen we niet altijd.”

Expertise nodig
Toen Van Erkelens Optiek in beeld kwam, wisten ze dat dit de 

juiste plek was. “De winkel heeft een fijne locatie en de basis was 

goed; er waren geen grote aanpassingen nodig”, aldus Bashar.  

De winkel voldeed niet alleen qua locatie en inrichting, maar ook 

qua potentie. “Er was ruimte om het merkenaanbod aan te passen 

en de sfeer te veranderen, zodat het beter zou aansluiten bij onze 

persoonlijkheid en visie”, vult Sara aan. Ze besloten serieus naar 

deze optie te kijken, maar wisten dat ze expertise nodig hadden 

om het proces in goede banen te leiden.

“Fides kent 
de wegen en 
de mensen in 
onze sector”
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Sterke basis
Als tip voor andere starters in de optiekbranche merkt Sara op 

dat het essentieel is om je plannen goed op een rij te zetten, en je 

te laten adviseren door mensen met ervaring. “Een overname is 

spannend en er komt veel bij kijken. Dankzij de begeleiding van 

Fides hadden wij een sterke basis en konden we met vertrouwen 

deze stap zetten.” 

Fides is meer dan alleen een adviesbureau; Jo en Willem zijn  

echt betrokken en bieden persoonlijke begeleiding. Of je nu vanaf 

nul begint of een bestaande winkel overneemt, zij helpen je de 

juiste beslissingen te nemen. Fides ook veel kan betekenen voor 

de bedrijfsadministratie: “Het is fijn te weten dat je administratie 

bij hen in goede handen is, zodat je je volledig kunt richten op de 

groei van je zaak.”

“De juiste 
begeleiding 
maakt het 
verschil”

Door: Fides administratie & advies

Positieve ervaringen
“Mijn zus had eerder positieve ervaringen met Fides administratie  

& advies”, vertelt Sara. “Dus namen we contact op met Jo en 

Willem Wijnen.” Zij hebben Sara en Bashar vanaf de eerste 

gesprekken tot aan de afronding van de overname begeleid.  

“Ze gingen meerdere keren mee naar de winkel en bekeken alles 

nauwkeurig”, zegt Bashar. “Fides gaf ons niet alleen financieel 

en fiscaal advies, maar dacht echt met ons mee. Ze stonden altijd 

klaar voor overleg.”

Persoonlijk en betrokken
Jo Wijnen bracht zijn jarenlange ervaring in de optiekbranche 

mee, en zorgde ervoor dat Sara en Bashar precies wisten waar ze 

aan toe waren. “Bij Fides kennen ze de wegen en de mensen in 

onze sector”, legt Bashar uit. “Ze namen het hele aankoopproces 

op zich, van de bieding tot de onderhandelingen; alles in overleg. 

Hun kennis en netwerk waren van grote waarde.” De begeleiding 

door Jo en Willem was volgens het stel niet alleen professioneel, 

maar ook persoonlijk en betrokken. “We konden altijd open 

gesprekken voeren, en voelden ons op ons gemak”, zegt Sara.

Goed onderbouwd advies
Fides begeleidt ondernemers ook bij de financiering. Dankzij  

hun netwerk en branchekennis vinden ze snel de juiste partijen. 

Ze weten direct bij wie je terecht kunt, en zorgen ervoor dat je 

met de juiste vraag op de juiste plek komt. Dankzij hun onder-

zoek en ervaring krijg je een goed onderbouwd advies, en daar-

door kun je de  waarde van een winkel realistisch inschatten.  

Door de begeleiding van Fides verliep de overname voorspoedig, 

en sinds de opening is het druk in de winkel. “We zijn volop 

bezig met het aanpassen van het merkenaanbod, zodat het beter 

past bij wie wij zijn, en wat we willen uitstralen”, zegt Sara. 

“Daarnaast willen we de aandacht voor goede oogzorg behouden 

en dit verder uitbreiden.” Op korte termijn richt het stel zich op 

het aantrekken van een jonger publiek, inclusief kinderen, en op 

meer zichtbaarheid in de lokale gemeenschap.
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